

Date dd/mm/yyyy

_____ التاريخ dd/mm/yyyy

Account Number

(and all other accounts under the relationship)

0	2	-			-			-							-				-									
---	---	---	--	--	---	--	--	---	--	--	--	--	--	--	---	--	--	--	---	--	--	--	--	--	--	--	--	--

رقم الحساب

(وجميع الحسابات الأخرى في إطار العلاقة)

Account Title

إسم الحساب

This document will confirm the powers of the Mandate holder in connection with transactions, including execution of documentation, providing notices and instructions to the Bank, general communication with the Bank, making certain appointments and amending terms of any documentation or transaction from time to time.

I/We, the undersigned:

أنا الموقع /نحن الموقعين أدناه:

as per Passport

وفقاً لجواز السفر

as per Passport

وفقاً لحواز السفر

as per Passport

موفقاً لجمال السيف

in my/our capacity as the owner/authorized signatory, hereby confirm that I/We, have appointed the below as the Mandate holder:

يؤكد هذا المستند صلاحيات حامل التفويض فيما يتعلق بالمعاملات، بما في ذلك توقيع المستندات و تقديم الإشعارات والتعليمات إلى البنك و الإلتزام العام مع البنك و تحديد مواعيد معينة وتعديل شروط أي وثائق أو معاملات من وقت لآخر.

بموجبه و بصفتي المالك/المفوض بالتوقيع أؤكد أنني قد عينت / بصفتنا المالكين/
المفوضين بالتوقيع نؤكد قد عيننا الشخص المذكور أدناه كحامل للتفويض:

Full name

EID#

Passport number

Address

Email address

Mobile number

[illegible]

Nationality

Dual nationality? ☐ No ☐ Yes (if yes, specify country)

Is the Mandate holder a tax resident of a country other than UAE or USA? (if yes, please complete CRS Self-Certification Form for Individual)

☐ No ☐ Yes

Is the Mandate holder subject to US Taxation due to any reason?

(eg. US Resident, US Citizenship, US Green Cards, Substantial Presence in the US, etc.)

☐ No ☐ Yes

Relationship of the Mandate holder with the Account holder

whose specimen signature is appended below as my/our Mandate holder to operate on my/our behalf the above mentioned account including all accounts under the Account Title mentioned above, whether in debit or in credit singly or jointly with (any existing signatory):

as per Passport

مفتی احمد رضا

Applicant 1 | الطالب 1

Applicant 2 | الطالب 2

Applicant 3 | مقدم الطلب 3

FOR OFFICE USE

signature

Verified by

Validity: This Mandate will be effective from dd/mm/yyyy to this date dd/mm/yyyy or until further written notice provided to the Bank and shall remain valid until revoked in writing with the following authorities granted as below:

1. To withdraw or deposit any money to or from the account(s).
2. To sign and issue cheques drawn on the above account(s).
3. To give instructions to the Bank to order cheque books and issue cheques.
4. To open letters of credit, to obtain financing against security or without security, to negotiate for and take finances by way of bills purchase/discounting, overdrafts and any other financing facility.
5. To create ordinary and/or possession mortgage on the assets of the company/establishment and to create encumbrances of any kind on these assets.
6. To give any receipts or discharges, to sign and execute all Bank's documents and undertake all obligations.
7. To sign, execute, deliver and receive all letters, notices, acknowledgements, receipts, discharges, consents, releases, agreements and instruments of any nature which the Mandate holder may consider necessary or desirable in connection with the exercise of any powers hereby conferred.
8. This Mandate shall be governed by and construed under the laws in force in the Emirate of Dubai and United Arab Emirates.

☐ I/We, hereby authorize my/our Mandate holder to access and operate my/our Bank accounts through HBZweb banking and mobile banking services, including but not limited to viewing account details, transferring funds, managing bill payments, and performing any other HBZweb banking functions as available.

☐ I/We, hereby confirm that I/We, have read, understood, and agree to be bound by the Bank's General Terms and Conditions (GT&C). This document is available on Bank website at all times for reference.

المصلاحة: يسري هذا التفويض من dd/mm/yyyy حتى تاريخ dd/mm/yyyy أو إلى حين إشعار آخر يوجه خطياً إلى البنك، ويظل سارياً حتى يتم إلغاؤه خطياً، يمنح هذه التفويضات الصلاحيات التالية على النحو المبين أدناه:

1. سحب أو إيداع أي أموال من أو إلى الحساب /الحسابات.
2. توقيع وإصدار شيكات مسحوبة على الحساب/الحسابات المذكورة أعلاه.
3. إعطاء تعليمات للبنك لطلب دفاتر شيكات وإصدار شيكات.
4. فتح خطابات الاعتماد والحصول على تمويل مقابل ضمان أو بدون ضمان والتفاوض للحصول على تمويل عن طريق شراء / خصم الكمبيالات، والسحب على المكشوف وأي تسهيلات تمويلية أخرى.
5. إنشاء رهن عادي و/أو رهن حيازي على أصول الشركة/المؤسسة وإنشاء أي نوع من الأعباء على هذه الأصول.
6. تقديم أي إيصالات أو إبراء وتوقيع و إتمام جميع مستندات البنك والوفاء بجميع الالتزامات.
7. توقيع وإتمام وتسليم واستلام جميع الرسائل والإشعارات والإقرارات والإيصالات والإعفاءات والموافقات والإبراءات والاتفاقيات والأدوات من أي نوع التي يراها صاحب التفويض ضرورية أو مرغوبة فيما يتعلق بممارسة أي صلاحيات مخولة بموجب هذا.
8. يخضع هذا التفويض ويُفسر وفقاً للقوانين السارية في إمارة دبي والإمارات العربية المتحدة.

☐ بموجبه أو كل /نوكل حامل التفويض بالوصول إلى حساباتي/حساباتنا المصرفية وإدارتها من خلال خدمات حبيب بنك أي زيورخ على الانترنت (HBZweb) والخدمات المصرفية عبر الهاتف المحمول، بما في ذلك على سبيل المثال لا الحصر عرض تفاصيل الحساب وتحويل الأموال وإدارة مدفوعات الفواتير وأداء أي مهام مصرفية أخرى متاحة عبر خدمات حبيب بنك أي زيورخ على الانترنت (HBZweb).

☐ بموجبه أؤكد أنني قد قرأت وفهمت ووافقت / نؤكد أننا قد قرأنا وفهمنا ووافقنا على الالتزام بالشروط والأحكام العامة للبنك. هذا المستند متاح على موقع البنك الإلكتروني في جميع الأوقات للرجوع إليه.

حامل التفويض | Mandate Holder

Signature | التوقيع _____

المفوض بالتوقيع 1 | Authorised Signatory 1

Signature | التوقيع _____

المفوض بالتوقيع 2 | Authorised Signatory 2

Signature | التوقيع _____

المفوض بالتوقيع 3 | Authorised Signatory 3

Signature | التوقيع _____

FOR OFFICE USE

I, hereby certify that all parties have signed this Mandate in my presence.

Bank Officer's Name _____

Designation _____

Bank Officer's Signature _____

Date dd/mm/yyyy